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Referat fra Thurølokalråd møde den 03.10 2024 

ref- Marianne 

Afbud fra Preben, Kenneth fraværende, øvrige fremmødt 

1. Formidling og kommunikation 

Det undersøges om vi kan blive en del af Thuriner FB, hvor man kan tilkøbe boost. Derudover 
anbefaler Jonas fra kommunen, at vi får en Instagram profil og kommunikerer via mail. 

Vi har tidligere talt om en tavle med glas ved Spar, hvor man kan hænge opslag 

Vi behandlede også anskaffelse af en elektronisk info tavle, den dyre blev forkastet men Hans og 
Ingeborg fik til opgave at komme med et nyt forslag til næste møde og evt. også noget omkring 
placering og drift. 

2. Borgermødet den 23.10 

Vi mødes kl 18 for at gøre klar 

Vi serverer vand/kaffe og The - husk mælk, vand 

Ordstyrer: Hans 

Velkommen og præsentation af TLR -  Bruno 

Trafikale udfordringer/45 min. skal udvides med Grasten busrute.  Bruno/Preben 

Fællesskabende kultur/20 min - Politikerne har fremsat punktet.  

Bruno ringer til Jonas for at høre, hvad de vil bidrage med. 

Orientering om brugerundersøgelse vedr. behovet for seniorboliger/30 min - ved Pia 

Eventuelt 

Dagsorden sendes ud via e-boks. Vi skriver i indkaldelsen, at man kan sende sin mail til TLRsmail, 
hvis man ønsker at få information fra LR. 

Vi dropper derfor opsætning af banner. 

3. Nyt fra Formanden. 
Den 22/10 mødes infrastrukturgruppen med Jonas for at sikre hjælp til understøttelse af 
indsatsen. Marianne kan desværre ikke deltage, kontakter formand fra Grasten 
busgruppen for at sikre deltagelse derfra. Infrastrukturgruppen har holdt flere møder, men 
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oplever forfald, når der skal bidrages. Skolen har sagt ja til at hjælpe med udskæring og 
maling.  
 

4. Driftsøkonomi 

Ingeborg giver en status på driftsøkonomiem. 

5. Bænke 

Der mangler landzonetilladelse og gravertilladelse før bænkene kan sættes op. 

6. Udendørs fitness redskaber 

Byggetilladelsen er forældet og skal genansøges. 

7. Eventuelt 

I forbindelse med spørgeskemaet til udviklingsplanen er det uklart hvad der specifikt ønskes på 

øen for at sikre større ungesamvær. Der mødte ingen op til mødet vedr. dette, trods 45% havde 

svaret at der manglede tilbud til de unge på øen. Derfor arbejdes der først videre hvis der kommer 

specifik interesse. Dette skal vi have kommunikeret ud til borgerne. 

Vi beslutter at sende en status på indsatser ud før årsmødet i 2025 - sammen med indkaldelse til 
årsmødet. 

 

Næste møde 04.11 

 

Kaffe: Bruno 

 

 


